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01 公司概况 About Us

        ► 浙江欧航机电有限公司，位于浙江温岭，享有 “东海之滨” 
美称的东部新区，是一家从零部件生产，加工，组装为一体专业制造
静音无油压缩机的高新企业，以雄厚的实力、具性价比的产品，优良
的服务与多家企业建立了长期的合作关系。

      ► 公司秉持以人为本、海纳百川的人文理念，凝聚了一批以设计、
研发、制造的高科技技术人才。欧航机电将以现代化的管理体系、全
新的营销理念、强大的加工生产设备、齐全的检测设施、完善的质量
管理体系以及真诚的服务态度赢得客户的青睐。

      ► 追求卓越品质，缔造完善产品，展望未来，不忘初心坚持以市
场与客户需求为导向，以严谨的加工装配技术工艺保障品质为基础，
以完善的售前、售中、售后服务为打造 “欧航机电”品牌为目标，发
扬欧航工匠精神，我们将持续致力于为新老用户制造高品质的产品及
提供专业的技术服务而不懈努力。欢迎各界朋友莅临参观、指导和业
务洽谈。
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  Located at Easter New Center, well-known for the shore of the East 
China Sea, Wenling, Zhejiang, Zhejiang Ouhang Electromechanical Co.,Ltd. is 
a properous high technical company, establishing on 21st, April 2020, 
specializing in manufacturing silent  oil free compressor motor   from 
accessories, procession, and assemblage. We have set up long-term 
cooperative relationships with many companys (Haier, Huafeng and other 
giant enterprises) for powerful ability, price quality balanced products and 
superior service.
     We hold the idea that people first and we embrace the disparities, which 
appeals and assembles many high-technical talents dedicating in designing, 
inventing, and manufacturing. Besides, we win the customer preference owing 
to our modernized management system, brand-new marketing strategies, 
powerful manufacture equipments, thorough and detailed inspection 
equipments, sound quality management system and genuine service attitude.
      To promote the spirit of Ouhang Artisan and to achieve the goal of 
setting Ouhang electromechanical brand, we move on under the guideline of 
marketing and customer demands via strict procession and packing know-
hows and skills, and attentive pre-sale, sale and post-sale procession, pursing 
superior quality, manufacturing detailed and multiple kinds of products, 
looking towards future. We will keep on dedicating on manufacturing high 
quality products and offering professional technical service for old and new 
clients. We sincerely welcome friends from all trade bodies to visit, guide, and 
deal with us.



公司规模 
Company Scale

工厂面积约4000m2 ，现有员
工150人，注册资本1000万元

Our company aera is  about 
4000m2   with 150 Staffs and 
registered capital is 10 million 
RMB

公司产品证书
Certificates
CCC, EMC, ISO9001, LVD, TUV, CE etc.

公司文化
Company Culture

诚信正直 以人为本
团队协作 持续增长
善用有限 增长无限

Honesty and people oriented
Corporation and continuous development

Fully utilize limit resources and achieve more 

生产设备
Production Equipment

SJ-1空压机综合测试系统、精密数控车床、
液压机、连杆数控专机、精密钻攻专机、

空压机、压铸机等
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CNC Lathe, SJ-1General Air Compressor 
Test System, Air Compressor, Die Casting 
Machine, Drilling Machine, CNC 
Connecting Rod Machine etc.
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02主营产品 Main products
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02主营产品 Main products



  产品特征 FEATURES

1.功率低 Lower power 

2.环保、静音、无油 
     Enviroment friendly, slient, oil-free, saving electricy

3.体积小 Small-sized

4.用途多样 Various applications

5.使用方便 Easily utilize

6.散热性能好 Fast heat dissipation

7.客制化 Customization

8.服务周到 Considerate service

9.便于保养 Easy maintenance
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03 生产工艺
Manufacture and Assemblage
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04  合作客户 
      Clients and Corporation
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浙江欧航机电有限公司
Zhejiang Ouhang Electromechanical Co. Ltd

联系方式 Contact Info

中国大陆:
Tel: 13758685901 （江先生）
中国官网
International:
Tel: +8619818242977
Email: vern@zjoh.com.cn
Official Website             
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http://www.zjoh.com.cn/
https://www.zjohjd.com/

